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Verhouding bestuursbeurzen en extra incidente beurzen 

 

Vanaf 1 september 2015 zal de studiefinanciering te komen vervallen en zal er overgegaan worden 
op een sociale leenstelsel. Dit zijn de ontwikkelingen die voorvloeien uit de beslissingen van de 
politici in Den Haag. Het studeren zal als gevolg hiervan duurder worden en studenten zullen 
bewuster een keuze maken in het actief worden binnen een studievereniging. Besturen bij een 
studievereniging betekent in het Twents Onderwijsmodel één jaar uitloop en de kosten die de 
student maakt om een jaar te besturen zullen dus aanzienlijk omhoog gaan. Om deze reden wordt de 
verhouding tussen de bestuursbeurzen en extra incidentele beurzen die naar studieverenigingen 
gaan nog eens geëvalueerd en zal er voor de kalenderjaren 2016-2017 wellicht een andere 
verdeelsleutel aangenomen worden om studenten extra te motiveren om voor 
studieverenigingsbestuur te kiezen.  
 
In 2014 zijn er in totaal 258 beurzen toegekend aan de extra incidentele beurzenpot voor de sector 
studie. In 2015 zijn er tot nu toe voor 183 beurzen aangevraagd. Daar kunnen er eventueel nog een 
aantal extra bij komen voor de activiteiten in categorie vier, maar de verwachting is dat de beurzen 
daarvoor niet beschikbaar zijn. Het grote verschil in aantal wordt gecreëerd door de schommeling 
van het aantal studiereizen die plaatsvinden het betreffende jaar. In 2014 waren dat er 10 en in 2015 
slechts 4. Daarom zijn er voor de sector studie niet ieder jaar evenveel beurzen beschikbaar.  
 
Het voorstel is om uit de extra incidentele pot voor de sector studie een aantal beurzen te halen 
zodanig dat er gemiddeld gezien vijf beurzen extra per bestuur aangevraagd kunnen worden. Dit zou 
inhouden dat er in het vervolg 80 (80= 16 verenigingen maal 5 beurzen) beurzen minder beschikbaar 
zouden zijn voor de extra incidentele beurzenpot. Als wij kijken naar het resultaat van vorig jaar en 
de prognose voor komend jaar zal dat betekenen dat er geen beurzen meer uitgekeerd zullen 
worden aan de activiteiten in de categorieën 3 en 4 en daarnaast zullen er ook een aantal beurzen uit 
categorie 2 moeten verdwijnen. In 2014 zouden dat er 27 geweest zijn en in 2015 wordt verwacht 
dat het er 34 zijn. Dit is in beide gevallen ongeveer de helft van de totale pot voor symposia en zou 
betekenen dat er voor een symposiumcommissie nog maar 2,5 beurzen zijn in plaats van 5. De 
studiereizenpot blijft onaangetast en zal volledig worden uitgekeerd. 
 
De meeste verenigingen hebben de beurzen niet nodig als motivatie om de symposiumcommissie 
gevuld te krijgen. In deze gevallen horen de commissieleden pas achteraf dat ze geld krijgen voor het 
verrichte werk. Echter geeft iedereen wel aan meer moeite te hebben met het vullen van commissies 
zoals een symposiumcommissie. Om deze redenen willen wij dit stuk eerst voorleggen aan de ALV 
voordat wij hierin een keuze kunnen maken. 
 
Discussie: 
Moeten er beurzen uit de extra incidentele pot voor de sector studie verschoven worden naar de 
bestuursbeurzenpot voor de sector studie? 


